
Spacer „Szlakiem żołnierzy września” odbędzie się w niedzielę 1 września 2024 

roku o godzinie 17.00. 

Musisz być o godzinie 17.00 przed dworcem kolejowym w Tarnowie. 

Zwiedzanie jest za darmo i odbywa się z przewodnikiem. Nie musisz zapisywać się 

wcześniej. 

 

 

Jak zgłosić, że potrzebny jest tłumacz języka migowego? 

 osobiście: Tarnowskie Centrum Informacji, Rynek 7, 33-100 Tarnów 

 zadzwonić pod numer: 14 688 90 90 

 wysłać sms pod numer: 698 633 421 

 wysłać fax: 14 688 90 92 

 napisać wiadomość i wysłać ją przez Messenger: 

https://business.facebook.com/Tarnowskie.Centrum.Informacji/ 

 napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: centrum@tarnow.travel  

Musisz to zgłosić kilka dni wcześniej. 

 

 

Jeśli chcesz dowiedzieć się więcej o wydarzeniu, możesz: 

• napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-mailowy: 

centrum@tarnow.travel  

• zadzwonić pod numer 14 688 90 90 

• wysłać SMS pod numer 698 633 421. 

   

 „Projekt zrealizowano przy wsparciu finansowym Województwa Małopolskiego”. 
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